
2014D17588 LIJST VAN VRAGEN 

Nr Vraag 
1 Waarom is nu pas duidelijk dat, door de inzet van het Volkerak-

Zoommeer als waterberging, er aanzienlijk meer werkzaamheden 
aan de regionale keringen verricht dienen te worden? Waarom is dit 
niet eerder geconstateerd? 

2 Wanneer wordt de Kamer geïnformeerd over de uitkomsten van de 
gesprekken die u met het betreffende waterschap voert? 

3 Worden er in landen stroomopwaarts van de rivieren in Nederland 
ook maatregelen genomen om het water voldoende te kunnen 
afvoeren? 

4 Kunt u toelichten waarom op pagina 7 melding wordt gemaakt van 
zes Stroomlijn maatregelen die in 2014 worden afgerond terwijl in 
de 22e voortgangsrapportage nog verwacht werd dat twee 
maatregelen in 2014 zouden zijn afgerond? Zijn er extra maatrege-
len genomen? 

5 Zijn er al oplossingen gevonden voor het veilig te laten verlopen 
van de waterberging op het Volkerak-Zoommeer? 

6 a. Wat is de stand van zaken van het verziltings- en waterbergings-
project Volkerak-Zoommeer? 
b. Worden hierbij de economische effecten meegenomen? 
c. Zo ja, wat zijn die economische effecten en hoe worden daaruit 
conclusies getrokken? 
d. Zo nee, waarom niet? 
e. Hoe verloopt het contact met de provincie Zuid-Holland bij dit 
project? 
f. Hoe wordt de aangenomen motie van de Provincie Zuid-Holland 
«Deltaprogramma en zoetwater» van 26 februari 2014 meegeno-
men bij het vervolg van dit project? 
g. Hoe wordt omgegaan met de bij belanghebbenden bestaande 
zorgen met betrekking tot de beschikking over voldoende 
zoetwater? 

7 Waarom is men er nu pas achter gekomen dat door de locatiekeuze 
het Project Oevergeul Bovenrijn is vertraagd? 

8 Op welk moment wordt het aanwijzingsbesluit Natura 2000 voor 
het rivierengebied vastgesteld? Wordt het aanwijzingsbesluit 
Rijntakken op korte termijn vastgesteld? 

9 Wat is de ervaring tot nu toe met de eerste 15 maatregelen die eind 
2013 zijn afgerond? 

10 Kunt u uitleggen waarom in de 23e voortgangsrapportage over 21 
maatregelen voor het Stroomlijn project wordt gesproken, terwijl in 
de 22e voortgangsrapportage het nog om 22 projecten ging? Welke 
maatregel is «weggevallen»? 

11 Is er met de omgeving gecommuniceerd over de opgelopen 
vertraging? 

12 Wat is het resultaat van de beschreven aandacht in de interna-
tionale media? 

13 Hoe is het proces van de aanbesteding, waarmee de verslagperiode 
is gestart, verlopen? 

14 Er is een aantal maatregelen waarbij de ruimtelijke kwaliteitsop-
gave in de loop van 2016 wordt opgeleverd. Om hoeveel maatrege-
len gaat het en wat houden deze in? 

15 Hoe is de vertraging in de planstudiefase van een aantal binnen-
dijkse maatregelen langs de IJssel ontstaan? 

16 a. In hoeverre is er voortgang in de gesprekken omtrent de 
Kribverlagingen Waal? 
b. Welk effect heeft de stagnatie van de werkzaamheden op de 
planning en de financiën? 
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17 Waarom is de zichtbaarheid van de uitvoering van werkzaamheden 

bij de dijkteruglegging Lent zo belangrijk voor het publiek? 
18 Is de discussie met de opdrachtnemer over het uitgevoerde werk bij 

het project Kribverlagingen Waal naar verwachting op korte termijn 
opgelost? Hoe kon hier überhaupt een discussie over ontstaan? 

19 Had eerder kunnen worden geconstateerd dat er een aanvullend 
traject nodig is bij het project Dijkverbeteringen Oude Maas/ 
Hoeksche Waard en Voorne Putten? 

20 Zijn er naar aanleiding van de grote hoeveelheid zienswijzen bij 
Uiterwaardvergraving Huissensche Waarden maatregelen 
genomen om bij andere projecten vertraging door grote hoeveelhe-
den zienswijzen te voorkomen? 

21 Wanneer is er meer duidelijkheid over het aantal regionale keringen 
binnen het beheersgebied van het Waterschap Brabantse Delta dat 
mogelijk verhoogd en/of extra versterkt moet worden teneinde de 
waterberging veilig te laten verlopen? Kan de Kamer over de 
voortgang daarvan eerder geïnformeerd worden dan in de 25e 
voortgangsrapportage Ruimte voor de Rivier? 

22 a. Wat zijn de mogelijke gevolgen van de eventuele vertraging op 
het project Huissensche Waarden als gevolg van het verlate 
bestemmingsplantraject? 
b. Hoeveel zienswijzen zijn ingediend op de ontwerpplannen? 
c. Zijn veel van de bezwaren eensluidend? 
d. Is de hoeveelheid bezwaren naar uw mening ingegeven door het 
feit dat het gaat om een privaat initiatief? 

23 Welke verontreinigingen zijn er aangetroffen bij de werkzaamheden 
in Tollewaard? 

24 Is de uitspraak van de Raad van State bij de Dijkverleggingen 
Cortenoever en Voorsteklei inmiddels bekend? Zo ja, wat is de 
uitkomst? 

25 Zijn de pijlers van de spoorbrug bij projecten Uiterwaardvergravin-
gen Bolwerksplas, Worp en Ossenwaard en Keizers- en Stobben-
waarden en Olsterwaarden inmiddels opgeleverd? 

26 Wat is de actuele stand van zaken en de historie omtrent de 
discussie bij de dijkverlegging Westenholte en Uiterwaardvergra-
ving? 

27 a. Zijn de verwachtingswaarden in het risicomanagement inclusief 
of exclusief beheersmaatregelen? 
b. Welke beheersmaatregelen zijn er genomen om de kans op het 
voordoen van de toprisico’s te verkleinen? 
c. Hoeveel procent van de risico’s is afgedekt met de top 3 risico’s 
die in de voortgangsrapportage staan? 
d. De verwachtingswaarden in tabel 5.1 zijn voor een groot deel 
gestegen, wat zijn de consequenties daarvan en welke beheers-
maatregelen worden er getroffen? 
e. Kan nog een uitgebreidere toelichting worden gegeven op 
paragraaf 5.2.2, met name op het gebied van stijging van risico’s en 
de genomen beheersmaatregelen? 

28 Is het risico «Archeologische toevalsvondst tijdens de uitvoering» 
financieel kleiner geworden, is deze gelijk gebleven, of slechts uit 
de lijst toprisico’s gevallen omdat andere risico’s zijn toegenomen? 
Geldt dit ook voor «benodigde zettingstijd van dijklichamen tijdens 
de uitvoering blijkt langer dan verwacht»? 

29 Waarom waren de kosten van de vergoedingen aan het 
Rijksvastgoed- en ontwikkelingsbedrijf nog niet verwerkt? 

30 Kunt u de bijstelling van diverse maatregelramingen waarover op 
pagina 34 wordt gesproken verder expliciteren, opdat voor de 
Kamer duidelijk wordt van welke verschillende mutaties deze 
bijstelling een resultaat is? 
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31 Kunt u toelichten waarom op pagina 37 melding wordt gedaan van 

kasverschuivingen, terwijl er ten opzichte van de vorige voort-
gangsrapportage geen grote vertragingen zijn gemeld?
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